10D



AURORA HUNTING IN ICELAND 冰岛极光追寻之旅





7 Breakfast | 1 Lunch | 5 Dinner

7早餐/1午餐/5晚餐



3/4 Stars Accommodation

(Subject to changes)

- Grand Reykjavik Hotel or Similar **** (3 Night)
- Borgarnes Hotel or Similar *** (1 Night)
- Selfoss Hotel or Similar *** (1 Night)
- Dyrholaey Hotel or Similar *** (2 Night)





TIPPING (Not Inclusive) 不包括

• EURO 100 Per Person 导游和司机 全程小费100 欧元每人

Optional Tour Excursion (自费加点项目)

- (Vik) Solheimajokull Glacier Walk Euro 160 (维克) 索尔海马约库尔冰川徒步
- (Reykjavik) Whale Watching Adventure Euro 150 (雷克雅未克) 鲸鱼观赏冒险

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY OPTIONAL. · MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY. 自费加点项目,将由您自行决定,,以下价钱可能适用最低团体人数参考。

REYKJAVIK 2

D

- Höfði House A historic building in Reykjavík, Iceland, famous for hosting the 1986 summit between U.S. President Ronald Reagan and Soviet leader Mikhail Gorbachev.
- Hallgrímskirkja Church A striking Lutheran church in Reykjavik, Iceland, known for its unique, modern architecture and tall tower that offers panoramic views of the city.
- Perlan Museum discover Iceland through immersive and interactive exhibits that bring the country's extraordinary landscapes and natural phenomena to life.
- Reykjavík City Hall houses the offices of the mayor of Reykjavík and a large 3D map of Iceland.
- Parliament House is a historically significant building in the heart of Reykjavik, Iceland. It is the seat of the Alþingi, Iceland's national parliament
- The Sun Voyager A sculpture in Reykjavik, Iceland, representing a Viking ship, symbolizing exploration and the promise of new horizons.

雷克雅未克

晚餐

- 霍夫迪楼 是冰岛雷克雅未克的历史建筑,以1986年美国总统罗纳德·里根和苏联领导人米哈伊尔·戈尔巴乔夫举行的峰会而著名。
- **哈尔格里姆斯教堂** 是冰岛雷克雅未克的独特路德教教堂, 以其现代化、独特的建筑风格和高耸的塔楼而闻名,塔楼可 提供城市全景。
- 珍珠楼博物馆 通过沉浸式和互动展览探索冰岛,生动展现冰岛的自然奇观与地貌,包括冰川、火山和极光等自然现象
- **雷克雅未克市政厅** 市长办公所在地,内部设有一幅大型立 体冰岛地图,是了解冰岛地理结构的好地方。
- **议会大厦** 位于雷克雅未克市中心的历史性建筑,是冰岛国家议会"阿尔庭"(Alþingi)的所在地,象征着冰岛民主制度的核心。
- 太阳航海者雕塑 是冰岛雷克雅未克的雕塑,代表一艘维京船,象征探索和新地平线的承诺。

REYKJAVIK - BORGARNES 3

 $\overline{B/D}$

- Snæfellsjökull National Park one of three national parks in Iceland which encapsulates many of the geological and geographical features that define Iceland as a whole
- Snæfellsjökull Glacier a glacier-capped volcano located on the tip of Snaefellsnes peninsula and the crowning jewel of the surrounding National Park. (Photo stop)
- **Kirkjufell Mountain -** said to be the most photographed mountain in Iceland, its one of the must-see locations in Iceland and is a beautiful photography destination.
- Arnarstapi viewpoint From the elevated viewpoint you can see dramatic cliffs made of long basalt blocks, caves within it and stone arches and bridges.

雷克雅未克-博尔加内斯

早餐/晚餐

- **斯奈山国家公园** 冰岛三大国家公园之一,汇集了冰岛独有的地质与地貌特征,是了解冰岛自然景观的缩影。
- **斯奈山冰川-** 位于斯奈山半岛尽头,是一座冰川覆盖的火山,也是国家公园的标志性景点。**(拍照停留点)**
- **教会山-** 被誉为冰岛拍照最多的山峰,其独特造型吸引世界各地摄影师,是冰岛不可错过的打卡景点。
- 阿尔纳斯塔皮观景台 从高处可俯瞰壮观的玄武岩海岸,长条状的火山岩形成陡峭的悬崖、天然拱桥与海蚀洞,景色壮丽迷人。

BORGARNES - SELFOSS 4

B/D

- Thingvellir National Park is famous for it's geological and historical significance, as well as its stunning natural beauty.
- Geysir Geothermal Area is located in the southwest of Iceland and is home to the famous Great Geysir. This geothermal area contains hot springs, fumaroles, and several erupting geysers.
- Gullfoss (Golden Falls) is one of Iceland's most iconic and powerful waterfalls, located in the southwest of the country, in the Golden Circle route.

博尔加内斯 - 塞尔福斯

早餐/晚餐

- 辛格韦德利国家公园 因其地质和历史意义以及令人惊叹的自然美景而闻名。
- 间歇喷泉- 位于冰岛西南部,是著名的大间歇泉所在地。这里有温泉、喷气孔和多个喷发的间歇泉,最活跃的间歇泉每隔几分钟就喷发一次热水。
- **黄金瀑布-** 是冰岛最著名的瀑布之一,位于Hvítá河。瀑布有两级,水流直泻入深谷,景象壮观。它是黄金圈旅游路线的一部分,因其美丽和雄伟而成为热门景点。

SELFOSS - VIK 5

- Seljalandsfoss is one of Iceland's most famous and unique waterfalls. It is located along the south coast, near the town of Hvolsvöllur. What makes Seljalandsfoss special is that visitors can walk behind the waterfall, offering a stunning and different perspective of the cascade.
- Black Sand Beach is a famous beach near Vík, Iceland, known for its unique black volcanic sand, powerful waves, and dramatic sea stacks called Reynisdrangar. It's a popular spot for photography and nature lovers.

塞尔福斯-维克

- 塞尔贾兰瀑布 是冰岛最著名且独特的瀑布之一,位于南海 岸,靠近霍尔夫斯沃尔尔镇。塞尔贾兰瀑布的独特之处在于 游客可以走到瀑布后面,从一个不同的角度欣赏瀑布的壮丽 景象。
- 黑沙滩 是位于冰岛维克附近的著名海滩,以独特的黑色火 山沙、强烈的海浪和戏剧性的海上岩石(雷尼斯德兰加)而 闻名。这里是摄影爱好者和自然爱好者的热门景点。

VIK 6

- Jokulsarlon Lagoon a stunning glacial lagoon filled with icebergs of all shapes and sizes.
- Skaftafell National Park is a nature reserve located in southeast Iceland, part of Vatnajökull National Park. It's known for its stunning glaciers, waterfalls, and hiking trails with scenic views of the surrounding mountains and landscapes.
- Svartifoss (the Black Falls) a unique waterfall surrounded by dark lava columns, which give rise to its name.
- Diamond beach is a stunning black sand beach located near Jökulsárlón Glacier Lagoon in southeast Iceland. The beach gets its name from the chunks of ice that wash up on the shore from the lagoon.

- 杰古沙龙冰河湖 一个令人惊叹的冰川湖,湖面漂浮着各种 形状与大小的冰山,构成梦幻般的自然景观。
- 斯卡夫塔费尔 是位于冰岛东南部的自然保护区,属于瓦特 纳冰川国家公园。这里以壮丽的冰川、瀑布和徒步旅行路线 而闻名,游客可以欣赏到周围山脉和景观的美丽景色。
- 黑瀑布 因其周围环绕着黑色玄武岩柱而得名,是斯卡夫塔 费尔著名的独特瀑布,极具视觉冲击力。
- 钻石沙滩 位于杰古沙龙冰河湖附近的黑沙滩,因湖中冰块 被冲上岸边,在阳光下如钻石般闪耀而得名,是冰岛最梦幻 的自然奇观之一。

VIK-REYKJAVIK 7

Blue Lagoon (Admission Included) - A famous geothermal spa in Iceland, known for its warm, mineral-rich blue waters surrounded by lava fields. It's a popular place to relax and rejuvenate.

维克 - 雷克雅未克

早餐/午餐

蓝湖-是冰岛著名的地热温泉,以温暖、富含矿物质的蓝 色湖水和周围的熔岩田而闻名。它是一个放松和恢复活力 的热门地方。

REYKJAVIK **8**

自由活动

REYKJAVIK SINGAPORE 新加坡 B | 早餐 / Meal on Board | 机上用餐

SINGAPORE

Free Day

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the English version shall prevail.



SEARCH TRAVEL PTE LTD

(TA03442)









ATTRACTIONS 旅游景点



Golden Circle, Iceland GULFOSS WATERFALL 黄金瀑布



Jökulsárlón, Iceland DIAMOND BEACH 钻石沙滩



South Coast, Iceland SELJALANDSFOSS 塞利亚兰瀑布



Skogafoss, Iceland SKOGAFOSS 斯科加瀑布



Reykjavik, Iceland HALLGRIMSKIRKJA 哈尔格林姆斯教堂



Reykjavik, Iceland SNÆFELLSJÖKULL NATIONAL PARK 斯奈山国家公园

For reservations or any other inquiries, please contact our staff.

